
 
 
 
 
 
 
 

 

Skolebestyrelsen Tarm Skole 

Dagsorden d. 06. december 2021, Lønborgvej 53. 
 

Fraværende:      O = Orientering 

      D = Drøftelse 

      B = Beslutning 

Tid Emne og beskrivelse Referat/notat 

16.00  

Formøde for forældrerepræsentanter 
 

 

16.30 Forplejning  

16.45 1. Velkomst, sang og referat fra sidst - Bilag 01 CN sender referatet fra 

overgangsmødet med 

Ådum og Bork.  

17.00 2. Drøftelse med Steen Rosby fra Tarm 

udviklingsforum Bilag 02 
Hvordan involverer vi de 

unge mennesker i Tarm by?  

Steen: Vi hører på de unge – 

altså hvad de gerne vil. 

Steen og 3 lokalpolitikere 

har ageret som ambassadør 

er for de unge i 

lokalsamfundet. De har i 

den anledning fået over 

300 henvendelser fra 

ungdommen i Tarm. 

Lærere og elever har 

skullet udarbejde nogle 

forslag til, hvordan man 

kan udvikle Tarm by 

fremadrettet.  

Ungdomsrådet er unge fra 

13-25 år.  

Steen mener, at vi skal have 

et samarbejde med VGT.  

Det er blevet forslået, at det 

kunne være godt med et 

ungdomshus, hvor de unge 

kan mødes.  



 
 
 
 
 
 

 

Side 2 af 4 

Et godt eksempel på et 

projekt, hvor de unge har 

været meget involveret, er 

forsøgshaven.  

CN: Måske foreningslivet 

skal give tilbud til de ældre 

elever først efter endt 

skoledag? 

Det bliver forslået, at 

ungdomshuset bliver 

etableret et sted såsom 

idrætscentreret i Tarm, 

hvor der alligevel er voksne 

i huset.  

Den gule stue –Bork. Skulle 

efter sigende fungere rigtig 

godt.  

CN: Hvad er det de har sat i 

gang? 

Steen: De unge bruger den 

gamle forladte 

købsmandsbutik til klub. 

De har selv sat den i stand.  

 

17.30 3. Elevråd Fase 2: 

- Evaluering af 

skolefest. 

- Legeplads – indkøb 

af fodboldnet.  

- Hygge til sidste 

møde inden 

sommerferien.  

 

Fase 3: 

- Hvordan stopper 

man snus? 

- Nye møbler. 

 

17.40 4. Budget Vi er fra skoleåret 2021 til 

22 faldet med ca. 43 elever. 

Det kan naturligvis mærkes 

i økonomien.  



 
 
 
 
 
 

 

Side 3 af 4 

Vi skal ikke lave en 

opsparing, men skal dog 

have en buffer på ca. 700-

800 tusinde, så vi kan stå 

imod eventuelle 

langtidssygemeldinger.  

Vi skal ikke ud og justere på 

stillinger. Det går op 

grundet barsler.  

Vi har ansat vores eget 

rengøringspersonale. 

Derfor er det på budgettet 

steget på skolens 

lønningsudgift.  

18.00 5. Pædagogisk weekend Det var et super godt 

oplæg.  

18.05 6. Princip for morgensang og lovgrundlaget Bilag 

03 
Distriktschefen har ingen 

indvendinger vedr. 

fadervor til morgensang. 

CN snakker videre med en 

jurist fra kommunen.  

Vi tager en endelig 

beslutning vedr. fadervor 

til næste 

skolebestyrelsesmøde.  

 

18.15 7. Meddelelser 

- Forældrevalgte 

- Medarbejdere 

HS 

OB 

SFO 

Klub 

- Ledelse (Rengøring, byggeri) 
 

 Ultimo  

November 

2021 

Ultimo  

November 

2020 

Ultimo  

November 

2019 

 TS 88,54 89,54 90,56 

SFO 97,08 95,89 97,43 

KLUB 71,16 92,24 101,37 

 

Nyt forældremøde for 

syvende årgang.  

Vi skal have informationer 

fra forældremødet i SFO.  

Monica starter efter 

sygemelding d. 3. januar 

2022.  

Klubben er flyttet ned i 

SFO. Det virker rigtig godt.  

I ledelsen er vi begyndt at 

tale om renoveringen af 

den hvide bygning.  

AB: Vi har sendt et forslag, 

hvor skolen bygges på en 

matrikel. Hvordan kan vi 



 
 
 
 
 
 

 

Side 4 af 4 

 

 

 

 

arbejde videre med dette 

forslag i 2022? 

18.25 8. Evt.  Bruno: Hvor stort er 

problemet med snus?  

Victor: Det er et stort 

problem på skolen.  

AB: Vigtigt at de unge ved, 

at der er hjælp at hente, 

hvis man har et misbrug.  

Bruno: Jeg har før foreslået, 

at der etableres automater 

med håndcreme, når der 

bruges sprit i skolerne.  


